
 
SKOLEBESTYRELSESMØDE             
19. marts kl. 17.00 – 19.30 
Mødet afholdes i mødelokalet 
 

Fremmødte: 
Morten B. Madsen, Jennie S. C. Voergaard, Vibeke K. Agger, Cecilie Blaabjerg, Susanne Kristensen, To-

bias A. Nielsen, Neha Kumar, Mette S. Frederiksen, Lasse F. J. Ankjær, Ida K. Hansen, Frederik Q. Chri-

stensen, Freja Jørgensen 

 

Afbud:  Heidi G. Nielsen 

 

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 
 

2. Fremlæggelse af forventet regnskab 2023 og budget 2024. Godkendelse af budget 2024.  
Jens Bitsch deltager i punktet og fremlægger data.  
 
Undervisningsbudget 2024: Der planlægges med et underskud på ca. 300.000 kr., selvom der er 
overført 1,3 mio. kroner fra 2023. Skolen får to klasser mere, derfor skal der være flere ansæt-
telser. AAE har overtaget bygningsbudgettet, derfor er der ikke penge på dette område, da vi 
ikke ved, hvad vi får af budget. Legepladser går tilbage til BU, som skolen selv skal finansiere. 
Specialbudgettet vil ligge på ca. 6 mio. kr., hvor vi får 3 mio. i tildeling. Politikerne taler lige nu 
om, at der kommer en ekstra bevilling til specialområdet.  
SFO-regnskab 2023: Overført 250.000 kr. fra regnskab 2023 til budget 2024. SFO 2024 går i 0. 
Der sættes penge af til dræn og gummiunderlag i Grønnegården.   

Skolebestyrelsen godkender ikke budget 2024 (undervisning og SFO-budget) med begrundelse i, 
at tildelingen til Bavnehøj Skoles budget ikke er tilstrækkeligt, men er underfinansieret.  

Skolebestyrelsen udtrykker, at man har tillid til skolens ledelse ift. driften af skolen, og dermed 
er ovenstående beslutning alene en manglende godkendelse af det tildelte budget.  

3. Nyt fra ledelsen 
Vibeke skal udlånes til Kragelundskolen fra 1.4. i en ubegrænset tidsperiode, da skolelederen er 
sygemeldt med alvorlig sygdom. BU chefen har spurgt Vibeke, om hun vil hjælpe med denne op-
gave, og det har hun sagt ja til, da Bavnehøj Skole står et godt sted ift. en stabil udvikling, med-
arbejderstab og ledelse. Rasmus Dalager konstitueres som skoleleder, mens Vibeke er udlånt. 
Rasmus orienterer om den løsning, der arbejdes på ift., hvem der kan hjælpe med at løse de pæ-
dagogiske ledelsesopgaver i udskolingen. Skolebestyrelsen udtrykker, at det er stor tillid, at Vi-
beke bliver spurgt om denne opgave, selvom det er ærgerligt for Bavnehøj.  
Multibane ved klubben, som er et forældreinitiativ, etableres i foråret, hvor børnene på 7. år-
gang involveres.  

 
4. Nyt fra elevrådet 

Eleverne er meget tilfredse med, at de må gå med sko indenfor i udskolingen. Nogen er util-
fredse med mobilfri skole, og nogen elever afleverer den ikke. Eleverne er mere aktive i pau-
serne og er mere fysisk sammen og snakker mere sammen.  
Nye regler: Hvis eleverne går i Netto, bliver det noteret, og sker det mere end to gange, bliver 
man indkaldt til møde på skolen med sine forældre.  



 
 
 
 
Elevrådet har ønsker til ændring af kantinemaden.  
Det lille elevråd: Toiletterne er nu opdelt til klasserne for 4. – 6. årgang. Eleverne er tilfredse 
med dette.  
 

5. Nyt fra Fællesrådet 
Der var generalforsamling i aftes. Der er lavet første udkast til tilflytter folder. Dialog med AAK 
ift. Fælleden, støjmur og frysehus.  
 

6. Skoleårets planlægning. Godkendelse af timefordelingsplan.  
Rasmus fremlægger data, drøftelse og beslutning. 
 
Bydækkende valgfag er en del af udbuddet af valgfag sammen med de valgfag, vi selv udbyder. 
Skolebestyrelsen godkender, at eleverne har denne mulighed.  
 
Skoledagen forkortes for 0. årgang til 22 lektioner om ugen. Mandag – torsdag kl. 8 – 12 og fre-
dag kl. 8 – 14.  
Svømning fortsætter på 4. årgang og finansieres af en lektion billedkunst og en lektion N/T.  
Der laves flere ændringer, som kan ses af skemaet – grøn får tilført lektioner, og blå afgiver.  
 

 
 
Link til slides fra møde 
 
Skolebestyrelsen godkender fordelingen af timerne, men kan ikke officielt godkende timeforde-
lingsplanen, da budgettet ikke er godkendt.  
 
 

https://docs.google.com/presentation/d/1H03N34G4XckErH7ZyWWz-s-6iBYZgSY7xSYWydHsmmU/edit?usp=sharing


 
 
 

7. Opfølgning på punkt fra sidste møde – forældretilfredshedsundersøgelse. Hvordan arbejder vi 
videre med dataindsamling over de næste tre år?  
Kort oplæg ved Vibeke og Morten, drøftelse og beslutning om proces.  
 
Vi går i dybden med temaer, som skal på dagsordenen på møde med forældrerådene i efteråret. 

Arbejdsgruppen mødes i maj måned.  

Forældretilfredshedsundersøgelse 2023 

              Arbejdsgruppe: Tobias, Ida, Rasmus D., Morten. Rasmus indkalder til møde i maj måned.  

 

8. Status på skolebestyrelsens medlemmer, der mangler et medlem og to suppleanter.  

 

9. Evt.  

• Møde om digital dannelse var rigtig godt og efterspørges af flere forældre (indskoling – 
mellemtrin). Mødet kan evt. holdes både i indskoling og på mellemtrinnet.  

• Cykelstativer – det er sparet væk indtil videre.  

• Valg af næstformand til skolebestyrelsen – sættes på næste dagsorden.  
 

 

 

 

 

 

Nøgletal - til orientering:  

Elevtal pr. 100124  677 
Indmeldelser 100124-190324 1 (1 på mellemtrin)  
Udmeldelser 100124-190324 5 (1 i indskolingen, 1 på mellemtrin, 3 i udskolingen)  
Elevtal pr. 190324  673 

Indmeldte i SFO pr. 100124 323 (+ 3 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 190324               323 (+ 3 i 4. kl. morgenpasning) 
 

 

Med venlig hilsen 

 

Morten Bitsch Madsen   Vibeke Kjær Agger 

Formand for skolebestyrelsen   Skoleleder    

 

https://sum.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshedsundersoegelser-btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo

